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Executif 
0829-99 
Resolution on the European Union budget line A-3029 
 
In light of the situation concerning the Administrative grant to International Youth 
organizations under the budget line A-3029 of the European Communities and 
considering the already heavy burden of the Youth Forum, Bureau and Secretariat, 
we call upon the Youth Forum to prioritise the issue of A-3029 and to take 
appropriate and immediate action.  
 
At the end of November, the Administrative grant of 1999 has still not been paid 
to the approved organisations. This misadministration by the European 
Commission has caused serious financial problems for several INGYOs. We ask the 
Bureau to undertake an immediate political action towards Mrs Reding's cabinet in 
order to solve this problem. A political campaign including contacts with other 
Commissionners and MEPs could also accompany this action. We call upon the 
European Youth Forum so explore the possibility to co-ordinate a common 
complaint to the European Ombudsman on this matter. 
  
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Résolution sur la ligne budgétaire A-3029 de l'Union européenne 
 
Vu la situation relative aux subventions administratives octroyées aux 
Organisations Internationales de Jeunesse sous la ligne budgétaire A-3029 des 
Communités européennes et vu le lourd fardeau qui pèse déjà sur le Forum 
européen de la Jeunesse, le Bureau et le Secrétariat, nous demandons au Forum 
européen de la Jeunesse d’établir comme priorité la question de la A-3029 et de 
prendre immédiatement les mesures nécessaires. 
 
A la fin du mois de novembre, la subvention administrative de 1999 n’avait pas 
encore été payée aux organisations acceptées. Cette mauvaise gestion par la 
Commission européenne a provoqué de graves problèmes financiers pour 
certaines OINGJ. Nous demandons au Bureau d'entreprendre immédiatement une 
action politique vis-à-vis du cabinet de Madame Reding afin de résoudre ce 
problème. Une campagne politique comprenant des contacts avec d'autres 
Commissaires et Membres du Parlement pourrait également compléter cette 
action. 
Nous demandons au Forum européen de la Jeunesse d'examiner la possibilité de 
coordonner une plainte commune adressée au médiateur européen sur cette 
question. 


